

DFS ▶ Polideportivo

Puchol II trau billet per a la final

▶ El jugador de Vinalesa guanya 60-50 a Pere en la primera semifinal del Campionat Individual

Pilota

LEVANTE-EMV VALENCIA

■ No li va resultar fàcil ni comoda però una victòria sempre és una victòria, i amb la d'ahir al trinquet de Vilamarxant Puchol II es va convertir en el primer finalista del Campionat Individual Bankia d'escala i corda després de vèncer 60-50 a Pere.

Després de sumar un joc cada jugador, Puchol II s'escapà a l'electrònic amb molta solvència (45-25). El migter de Pedreguer, però, tenia una bola guardada i va explotar a la canxa del Camp de Túria amb una potència increïble i també amb molt de cap per jugar-li a un pilotari a qui és millor no deixar massa pilotes a rebot.

Amb cada joc deixava clar que l'avantatge del campió de 2016 perillava, més encara quan va igualar a 45 i després a 50. No obstant això, Puchol II va esprimer les seues forces per sumar, ara sí, els dos últims jocs de l'encontre i aconseguir el bitllet a la final. Conèixerà al seu rival demà diumenge, quan acabe la segona semifinal entre Pere Roc III i Bue-



Puchol II, ahir en un moment de la partida disputada a Vilamarxant. FUMPIVAL

no al trinquet El Zurdo de Belleguard.

També en la modalitat d'escala i corda, esta vesprada es jugarà al trinquet Pelayo de Valencia la

jornada de benvinguda de la Universitat de València. A les

16.30 hores jugaran la partida de raspall Iván, Lorya i Ibizca contra Vicent, Raul i Ricardet. A conti-

nuació protagonitzaran el xoc d'escala i corda Soro III i Héctor contra Genovés II i Javi. L'entrada serà gratuïta per a tots els estudiants de l'entitat docent.

Brevets

FÚTBOL SALA

El Levante FS a un paso de la victoria (3-3)

■ El Levante FS rozó la remontada anoche ante el Peñíscola tras un partido vibrante. Los castellonenses ganaban 0-2 al inicio de la segunda parte. El gol de Pedro Toro animó a los granotes, que empataron a falta de 5 minutos con un tanto de Cecilio Morales. Un minuto después, Javi Alonso adelantó al Levante FS, pero el Peñíscola volvió a empatar en el último minuto. Con este resultado, el Levante FS es sexto, igualado con el quinto, con 10 puntos. **LEVANTE-EMV VALENCIA**

MOTOCICLISMO

Canet lidera los libres del GP de Australia

■ El piloto italiano Andrea Iannone, el valenciano Arón Canet y el sudafricano Brad Binder marcaron los mejores tiempos de los entrenamientos libres de ayer viernes de las categorías de MotoGP, Moto2 y Moto3 respectivamente del Gran Premio de Australia. En Moto2, Iker Lecuona acabó cuarto. **EFE MADRID**

Promociones



LEVANTE-EMV

Mañana, consiga la 1a pluma estilográfica de la colección de Levante-EMV

▶ Los lectores de Levante-EMV tienen la oportunidad de conseguir desde hoy mismo una exclusiva colección de 20 plumas estilográficas de acero pulido y punta de iridio. Mañana domingo, día 28 de octubre, podrá llevarse a casa con este diario la primera de estas 20 plumas estilográficas por un precio promocional de tan solo 4,95 euros con el cupón del día, que vendrá en el mismo periódico. A continuación, cada domingo saldrá a la venta una nueva pluma, que podrá conseguir por 9,95 euros cada una de ellas - con el cupón correspondiente de la edición del día - río de cada uno de esos días - hasta completar las 20 que conforman la colección el 10 de marzo. Los modelos que ya se pueden adquirir son el Saturno, mañana; más Nova, Parfaité, Annelida, Athenas, Orión, Forest, Utrano, Shaganai, Ypsilon, Cuba, Venus, Seleno, Grana, Argenta, Centaurus, Bogart, Manhattan, Cherry y Space.

Rafa Martínez ultima su regreso

El capitán del Valencia Basket cumplirá el plazo más optimista tras su lesión de rodilla

La revisión del doctor Cugat confirma que el catalán está en la fase final de su recuperación y que en breve comenzará el trabajo con el grupo

:: JUAN CARLOS VILLENA

VALENCIA. Rafa Martínez fue operado de su rodilla derecha el pasado 5 de junio. Una actuación delicada, puesto que el capitán del Valencia Basket tenía afectado el cartilago. Tras la intervención por parte del doctor Cugat se evitó poner un plazo determinado puesto que el regreso del jugador iba a estar determinado por el tipo de aceptación a las distintas cargas de trabajo en las fases de recuperación. Una horquilla distinta en cada afectado pero que tenía un objetivo inicial ambicioso con respecto al catalán, que estuviera recuperado para el mes de noviembre. Ese anhelo, si no hay ningún contratiempo de última hora, se va a cumplir.

Martínez está ultimando su recuperación, tal y como ha podido confirmar esta redacción. La última revisión por parte del doctor Cugat, antes del viaje del primer equipo a San Petersburgo, ha sido clave para despejar esa incógnita. La rodilla del escolta de Sampedro ha respondido de forma satisfactoria y ya está en la recta final para comenzar su trabajo con el grupo. Ese siempre es el momento crucial en la recuperación de lesiones importantes, el pasar del alta médica al alta deportiva.

Una de las fases más escuchadas ayer en la Frontera fue que «en unas dos semanas» Rafa Martínez estará de vuelta. Una horquilla, la de la primera quincena de noviembre, que pondrá de relieve el buen trabajo que se han realizado todos los servicios médicos, los internos del Valencia Basket y el equipo del doctor



Rafa Martínez, durante la presentación en la Fonteta. :: M. A. POLO

siempre son más complicadas que las que tan sólo afectan a los ligamentos y es por ello que desde el primer momento se ha trabajado con la máxima cautela.

Hay que recordar al respecto que, tras el partido que disputó el Valencia Basket en Badalona el 29 de abril, el doctor Cugat aconsejó a Rafa Martínez la intervención inmediata y que fue el propio jugador el que decidió aplazar el paso por el quirófano hasta el final de temporada, puesto que como capitán era consciente de que el club se estaba jugando una plaza en la Euroliga. Desde ese instante, el catalán sumó 63 minutos de juego con la rodilla lesionada y un día antes de comenzar la serie de cuartos de final de la Liga Endesa frente al Gran Canaria le extrajeron cuatro jeringuillas de líquido de la rodilla. En unos días todo el esfuerzo de los últimos meses permitió al capitán taronja comenzar su undécima temporada en la entidad de la Fonteta.

Vives da el susto

Con respecto al partido que enfrentará mañana al Valencia Basket frente al Fuenlabrada en la Fonteta, a partir de las 17 horas, Jaume Ponsarnau seguirá teniendo la baja de Joan Sastre que se perderá su quinto partido tras la lumbalgia aguda que sufre desde el encuentro ante el Türk Telekom del pasado 10 de octubre. El técnico reconoció ayer que la recuperación de la espalda del balear «evoluciona positivamente pero no muy positivamente. Vamos a tener que ser pacientes». Quien dio el susto en la previa del partido fue Guillem Vives, que regresó de San Petersburgo resintiéndose de unas molestias en el abductor. La previsión, tras las pruebas a las que fue sometido el base al regreso de Rusia, es que pueda disputar el partido de mañana si no hay una recaída en el entrenamiento de hoy.

Sastre no jugará mañana frente al Fuenlabrada y Vives se resintió de unas molestias en el abductor

3ª ENTREGA
28 de octubre
Brachiosaurus
bloque + herramientas



ENTREGADO
14 de octubre



ENTREGADO
21 de octubre



ENTREGADO
28 de octubre



ENTREGADO
4 de noviembre



ENTREGADO
11 de noviembre

Suscriptores: Consigue en tu quiosco la entrega que quieras por sólo **3,95€** con tu **Tarjeta Palino**, o solicita la colección completa en el **963 227 121** (horario de 16 h. a 19 h. de lunes a viernes)

+ Info promociones.lasprovincias.es

cada domingo con:



por solo
4,95€

PILOTA

PROFESSIONALS

CHU **massymmas**
SUPERMERCATS

José Luis López
SOCIAL // CULTURAL // ESPORTIVA



Puchol II s'ha classificat per a la seua tercera final de l'Individual d'escala i corda. FUMPIVAL

Puchol II sofreix contra Pere, però passa a la final

L'escalater va superar al mitger per l'ajustat marcador de 60-50

VILAMARXANT I J. CANO
@Jampilota

Definitivament, esta està sent una de les millors edicions de l'Individual d'escala i corda dels darrers anys. I és que aïr es va completar a Vilamarxant una semifinal, la primera, que va estar marcada per l'emoció, la incertesa i grans jugades. El premi de jugar pel títol va ser per a Puchol II, que es va imposar a Pere per un ajustat 60-50.

La primera meitat va ser clara per a Puchol II en el marcador, però no tant en el joc. Els dos pilotaris començaren fent bo el dau per a igualar a 25 i a continuació es va distanciar el de Vinalesa fins al 45-25.

Els quatre parcials de diferència van ser el fruit de la millor definició del roig, però el de blau estava plantejant batalla. Puchol II allargava la pilota al rebot del mitger i evitava en la mesura del possible la seua volea i Pere buscava els peus de l'escalater o, com a mal menor, que es descartegara per davant i per baix.



Pere s'ha acomiadat del torreig amb la cara ben alta. FUMPIVAL

PELAYO

Benvinguda de la UV

El trinquet Pelayo acull esta vesprada la tradicional jornada de benvinguda de la Universitat de València al nou curs. Els alumnes podran entrar gratis solament mostrant el carnet.

El rebot solament era una possibilitat quan la descàrrega podia ser completa perquè la vaqueta acabava ràpidament.

La remuntada i posterior igualada de Pere a 45 va tindre lloc perquè els papers s'intercanviaren. Ara era el de Pedreguer qui executava millor. I en cada joc que passava, l'efi-

LA PISSARRA

- DISSABTE 27 D'OCTUBRE ● 16.30
- TRINQUET PELAYO DE VALENCIA
- Ivan, Lorya i Ibiza
- Vicent, Raidí i Ricardet
- DISSABTE 27 D'OCTUBRE ● 18.00
- TRINQUET PELAYO DE VALENCIA
- Soro III i Héctor
- Genoves II i Javi
- DISSABTE 27 D'OCTUBRE ● 18.30
- TRINQUET DE LA LLOSA DE RANES
- Ian i Tonet IV
- Badenes, Seve i Leandro III
- DISSABTE 27 D'OCTUBRE ● 18.30
- TRINQUET DE BELLREGUARD
- Montaner i Canafi
- Pablo, Sanclhis i Gahi

càcia anava a més. El seu dau era pedrilles i les rematades precises, amb la corda com a referent. I des del rest va aconseguir arribar a pràcticament totes les pilotes de volea.

Enfront, Puchol II no dominava la vaqueta com abans i concedia sessions oportunitats pel fet de trobar

la tela en lloc de la galeria. En els dos parcials posteriors va tornar l'equilibri i va augmentar la incertesa i l'emoció (50-50). La partida ja era fantàstica en el seu conjunt i encara es pogueren veure jocs de val-net tombats, pilotes precises i altres regalades, conseqüència de la pressió pel que estava en joc. I va arribar el desenllaç favorable a Puchol II, però amb els dos jugadors eixint per la porta gran.

Final i semifinal a Bellreguard

El cartell de la final s'acabarà de concretar demà a Bellreguard amb l'eliminàtoria que enfrontarà a Pere Roc II i Bueno. La partida obrirà la sessió vespertina del trinquet a les 17.00 hores.

Els protagonistes tenen característiques totalment diferents de les de Puchol II i Pere, però el duel s'assembla en certa manera al de Vilamarxant en el sentit que un dels grans favorits, cas de l'escalater de Benidorm, haurà de mesurar-se contra l'altra gran revelació del torneig, Bueno.

El trinquet de Bellreguard farà demà sessió doble perquè a les 12.00 hores acollirà la final del torneig de raspall. Moltó i Marrahí ja vetlen armes. El vencedor succeirà a lan en el tron i recuperarà un títol que ja han aconseguit en una ocasió en el cas de Marrahí i en dues pel que respecta a Moltó.